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Concrete vragen  Het is inmiddels 14 januari 2019. Volgens een afspraak, gemaakt 

door de wethouder uit een vorig college, werd meegedeeld dat het 

SZH Leudal te Baexem gebruiksklaar zou zijn per eind december 

2018. Deze toezegging is gebleken niet nagekomen te kunnen 

worden.  

Naar aanleiding van de berichtgeving in De Limburger en 

geïnformeerd vanuit andere bron dienen er bovendien nog middelen 

verworven te worden voor de aankleding en gebruiksinrichting van 

het SZH Leudal. Ook is de verwachting uitgesproken dat de eerste 

cliënten per maart zouden kunnen worden ontvangen. 

 

Mijn vragen: 

1. Ik concludeer dat e.e.a. niet geheel parallel loopt met wat in 

een eerder stadium is overeengekomen. Heeft e.e.a. niet tot 

fricties geleid met de Provincie die t.a.v. de ingebruikneming 

van het SZH Leudal heel stringente voorwaarden heeft 

geformuleerd? 

2. Op welke wijze denkt het bestuur van het SZH Leudal in de 

financiering te voorzien nu in een eerder stadium de 

gemeenteraad verklaarde geen nieuwe middelen ter 

beschikking te stellen? 

3. In de loop van de tijd is het exploitatie-plan ingrijpend anders 

ingekleurd. Hoe ziet het exploitatieplan er in haar meest 

actuele vorm thans uit? 

 

 



4. Er wordt nog steeds een groot beroep gedaan op vrijwilligers. 

Is het aantal en de kwaliteit van deze vrijwilligers op dit 

moment al zodanig dat de verwachting dat er een adequate 

inzet op medisch, verzorgend en ondersteunend vlak 

geleverd kan worden realistisch is? 

5. Hoe actueel is de stand van zaken m.b.t. de professionele 

ondersteuning? 

6. In de recente publieke berichtgeving wordt er gesproken over 

de sloop van een tussendeel van het gebouwencomplex, 

grenzend aan de voorziening waarin het SZH Leudal is 

gehuisvest. In hoeverre wordt in de planning de overlast voor 

de zeer kwetsbare toekomstige gebruikers van het SZH 

Leudal tot een minimum beperkt? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum: 17 januari 2019 

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 

1. De (ver)bouw van het Samen Zorgen Huis Leudal (SZHL) is 
gereed. Zoals bij (ver)bouw gebruikelijk is, is het na 
afronding van het casco nodig dat de voorziening wordt 

ingericht. Het bestuur van de stichting SZHL heeft 
aangegeven (en in de pers gecommuniceerd) hiervoor tot in 
ieder geval 1 maart 2019 nodig te hebben.  

2. Het is u bekend dat 18 zorgeenheden zijn gerealiseerd. De 
(ver)bouw is reeds opgeleverd. Aan de stichting Samen 
Zorgen Huis Leudal is de aanbeveling gedaan samen met een 
professionele zorgpartij aan de slag te gaan met de inrichting 

en exploitatie van de zorgvoorziening. Het bestuur van de 
stichting SZHL heeft aangegeven (en in de pers 
gecommuniceerd) hiervoor in ieder geval tijd nodig te hebben 
tot 1 maart 2019. De exacte exploitatieopzet  is bij de 

gemeente nog niet bekend. Dit betekent dat wij niet kunnen 
aangeven hoe het bestuur van de stichting in de financiering 

zal voorzien. Wel staat vast dat de door de gemeenteraad 
beschikbaar gestelde middelen thans nog zijn gereserveerd. 
Een onderbouwde subsidieaanvraag voor (een deel van) deze 
middelen is echter nog niet ingediend.  

3. Zie hiervoor het antwoord op vraag 2. 
4. Zoals reeds aangegeven in de raadsinformatiebrief van 17 juli 

2018 wordt de inzet van een permanent aanwezige 

verpleegkundige gecombineerd met de inzet van 
mantelzorgers en vrijwilligers. Per januari 2019 is de door 
SZHL aangestelde Zorg Coördinator werkzaam in het SZHL. 
Daarnaast zal de professionele zorgpartij ondersteuning en 
advisering aanbieden op welke vlak dan ook voor de 
mantelzorgers en vrijwilligers. 
Dit laatste is ook besproken tijdens de commissie sociaal van 

22 oktober 2018. 
5. De stichting SZHL werkt actief en nauw samen met een 

professionele zorgpartij (te weten Zorg&Co, zie 
www.zorgenco.nl) om op die manier op korte termijn over te 
kunnen gaan tot het bieden van zorg in het SZHL. 

6. De stichting Mariabosch betracht zorgvuldigheid bij de 

voorgenomen sloopwerkzaamheden aan delen van het 
complex en beperkt eventuele overlast voor de toekomstige 
bewoners tot een minimum. Wij zullen dit daarnaast bij de 
stichting onder de aandacht brengen bij de afhandeling van 
de sloopmelding/-vergunning.  

http://www.zorgenco.nl/
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